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Sak 1/2010-21  Velkommen til nytt skoleår 

Rektor ønsker velkommen til nytt skoleår, og orienterer fra den daglige driften. 

Covid 19 har betydelig innvirkning på arbeids og skolehverdagen på Solvang. Det jobbes kontinuerlig 
med på å ikke bli for vant med situasjonen, det er fortsatt gult nivå. Fokus på kohorter, ulike 
tidspunkt for friminutt, hygiene og sprit.   

Heldigvis var digital enhet på plass før pandemien kom, det gav mulighet for å arbeide inn alternative 
undervisnings metoder. Bratt læringskurve for både elever og lærere. Skolen opplever ekstra 
administrasjon i forhold til spørsmål om sjukdom. Situasjonen skaper også utfordring i forhold til 
bemanning, tidvis behov for mange vikarer.  

Elevtall i fjor var 340 mot i år 327. Negativ tendens i forhold til elevtall skaper økonomiske 
utfordringer. Midler kommer i utgangspunktet som stykk pris finansiering, tross like mange klasser. 
Resultat er reduksjon i bl.a bemanning. Framtidige prognosene viser at elevtallet skal opp igjen  

Fagfornyelsen, ny læreplan 01 august. Kompetansemål er noe komprimert.  Tre tverrfaglige temaer. 
* Folkehelse og Livsmestring. * Demokrati og Medborgerskap. * Bærekreftig utvikling. Mer 
dybdelæring. Lite oppdaterte læremidler skaper utfordringer. Digitale læremiddel er dyrt, trenger 
samarbeid med andre skoler, jobber med felles innkjøpsavtaler. Analoge læremidler er fortsatt 
viktige, utfordring i forhold til økonomi, da det ikke følger midler med behovet.  

Bevisst forhold til skjermtid. Ny Sosiallærer, Anders Lorentz . Resertifisert som Olweus skole. Solvang 
er en praksis skole. Skolen har 2 partier med studenter. Rektor er svært fornøyd med personalet og 
arbeidsmiljøet på skolen. Gladnyhet ! Det blir nytt dekke i ballbingen og bedre belysning rundt 
skolen.  Rektor oppfordrer alle foreldre til å passe på refleks og sykkelbelysning for barna. FAU 
arbeider med skoleveg og trafikk situasjonen. Det ses på muligheter for Hjertesone og Dropsone. Det 
er i den forbindelse gjennomført spørreundersøkelse for kor mange elever som kjører, går og sykler 
til skolen. FAU jobber videre med dette. 

  



Sak 2/2010-21 Vedtekter for FAU 
Rektor leser hovedpunkter av vedtekter. Vedtektene ligger på skolens internettsider 
under fanen råd og utvalg.  

Sak 3/2010-21 Eventuelt 
Innspill fra foreldre. Det bør vurderes meddeltakelse i elevrådet for de yngste 
klassene. FAU tar det med videre i styrearbeidet. 
Innspill fra foreldre. Digitale verktøy som for eksempel chat i Teams er uten 
retningslinjer, open kanal uten kontroll skaper bekymring. FAU tar det med videre i 
styrearbeidet, ser på mulighetene for å spille det inn i KFU  
Innspill fra foreldre som bor nær skolen. Sikring mot tilgang til taket på Solvang skole. 
Det observeres stadig barn/ungdom på taket. Dette er spilt inn tidligere. Rektor har 
kontaktet kommunen. FAU tar det med i styrearbeid, eventuelt kontakter 
kommunen, i samarbeid med rektor, for å be om tiltak.  


